
ZA GLASBENI POUK JE V OBČINI
PREMALO PROSTORA

To je v naši občini akuten problem, ki ga dolgo rešujemo, ker nismo mogli
zadovoljivo slediti potrebam naraščajočega prebivalstva v občlni. Kakšnih
večjih sprememb na bolje tudi za vprihodnje še ni videti. Občinski izvršni svet
se trudi, da bi glede na lastninska in denacionalizacijska vprašanja obdržali
vsaj dosedanje prostorske zmogljivosti. Tako sem zaokrožil zaključek krat-
kega pogovora s sekretarjem občinskega sekretariata za gospodarstvo in
druzbene dejavnosti Jankom Kramžarjem in ravnateljico glasbene šole Moste-
Polje Marijo Gregorc.

Letos imajo v glasbeni šoli Moste-
Polje na Kodeljevem in v oddelku
Polje ter Zalogu skupaj vpisanih 601
učenca. Od tega 490 učencev indivi-
dualnega inštrumentalnega pouka in
111 učencev male glasbene šole in
tako imenovane pripravnice. Na Ko-
deljevem obiskuje individualni pouk
319 učencev, v Polju in Zalogu pa
171. Letos se je za glasbeni pouk pri-
javilo 130 mladih interesentov, zaradi
prostorske omejenosti pa so jih \ahko
sprejeli- le 70. Stevilo učencev je po-
dobno minulim letom. Od glasbil še
vedno vodi klavir, zanj je največ inte-
resa. Poučujejo ga na vseh treh loka-
cijah. Letošnja novost sta oddelek za
solo petje na Kodeljevem in novou-
stanovljeni godalni orkester, ki ga
vodi profesorica Marija Grepo. Ta
orkester je nastajal že lani, letos pa je
začel delati s polnim zamahom. Drugi
orkester, ki deluje pri glasbeni šoli je
harmonikarski, ki pa letos zaokroža
že 10 let delovanja. Vodi ga Majda
Hudelja.

PROSTORI GLASBENE ŠOLE
MOSTEPOLJE NA KODEUE-
VEM SO VRNJENI CERKVI

Znano je, da je glasbena šola Mo-
ste-Polje, ki je v prostorih nekdanjega
Selezijanskega mladinskega doma Ob
Ljubljanici 36, na Kodeljevem, pred-
met denacionalizacijskih zahtev. De-
nacionalizacijski upravičenec želi
stavbo nazaj, v svojo last. Občinski
izvišni svet je po vsesttanskih piemi-
slekih. »da bo volk sit in koza cela«,
sklenil, da glede prostoTov glasbene
šole, pod določenimi pogoji ugodi

prošnji. Občina je namreč v del
stavbe, ki ga uporablja glasbena šola,
vložila velika sredstva zaradi česar je
nastala vrednostna razlika, ki omo-
goča poravnavo in solastniški delež
glasbene šole. Zaradi teh razmer je
izvršnemu svetu uspelo doseči s Sele-
zijanskim inšpektoratom Sv. Cirila in
Metoda dober in usklajen dogovor,
na podlagi katerega so s Selezijan-
skim mladinskim domom sklenili na-
jemno pogodbo. S to pogodbo glas-
beni šoli ne bo treba 10 let plačevati
najemnine. Če v desetih letih ne bo
našla rešitve za izselitev pa se bosta
pogodbeni stranki dogovorili za po-
daljšanje najemne pogodbe in najem-
nino. V primeru, da se glasbena šola
izseli pred iztekom desetletne na-

jemne pogodbe, pa bodo vrednostno
razliko vlaganj vrnili občini.

V POUU JE GLEDE LAST-
NINE UREJENO, POTREBU-
JEJO PA SREDSTVA

Na Kodeljevem je tako za glasbeni
pouk v sedanjem obsegu zagotovljeno
tudi v prihodnje. V Polju, kjer je pro-
blem neurejene lastnine prostorov na-
stal najprej, so s pomočjo občine in

Naša skupnost bo spet
izšla 25. oktobra.
Prispevke in oglase
sprejemamo do 14.
oktobra

Saturnusa zadovoljivo rešili lastnin-
ska vprašanja. Manjkajo pa jim sred-
stva, da bi uredili še nekaj učilnic in
manjšo dvorano v pritličju, kjer je bila
včasih knjižnica. S tem bi glasbenemu
pouku v Polju omogočili veliko boljše
pogoje, saj imajo zdaj le 7 učilnic za
več kot sto učencev. S. G.


